
PROTOKÓŁ Nr XII/2011 
XII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 21 czerwca 2011 r. 
 

Miejsce posiedzenia - Sala Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 14
10

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych. Nieobecna Beata Amarowicz. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że do porządku obrad, który otrzymali radni wprowadza 

autopoprawkę poprzez zdjęcie z porządku obrad punktu 3, dotyczącego wręczenia medali „Opiekuna 

Miejsc Pamięci Narodowej”, ponieważ wręczenie nastąpi w Lubelskim Urzędzie Wojewódzkim  

na posiedzeniu Wojewódzkiego Komitetu Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa.  

Poza tym porządek został rozszerzony poprzez wprowadzenie projektów uchwał w sprawach: zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej, zawarcia umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie oraz 

nadania nazwy ulicy na terenie Garnizonu Dęblin, dotychczas pozostającej bez miana. Następnie 

Przewodniczący odczytał porządek obrad XII sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2010 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu 

wykonania budżetu za 2010 rok. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r.; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) zawarcia umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

d) zamiany działek położonych przy ulicy Spacerowej; 

e) nabycia działek przy ulicach Słowackiego i Cypriana Kamila Norwida; 

f) sprzedaży działki nr 808/7 w drodze bezprzetargowej przy ul. Bankowej w Dęblinie; 

g) sprzedaży działek nr 2800/7, nr 2801/4 i nr 2840/6 przy ul. Stężyckiej w Dęblinie; 

h) przedłużenia terminu obowiązywania taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków  

Dęblin Stawy dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie; 

i) zawarcia umowy dzierżawy działki położonej w Dęblinie; 

j) nadania nazwy ulicy na terenie Garnizonu Dęblin, dotychczas pozostającej bez miana. 

8. Informacja o planach szkół i MDK na okres wakacji 2011 roku w mieście. 

9. Wolne wnioski. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między sesjami.: 

• 4 czerwca – uczestniczył wraz z Burmistrzem Miasta – Stanisławem Włodarczykiem oraz 

Wiceprzewodniczącym Rady Miasta – Waldemarem Chochowskim w zorganizowanym  

w Urzędzie Miasta jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego; piętnastu parom wręczone zostały 

medale i statuetki; 

• 5 czerwca – brał udział w zorganizowanych przez osiedla Lotnisko i Żdżary imprezach  

z okazji Dnia Dziecka;  

• 6 czerwca – uczestniczył w odbiorze darów dla mieszkańców osiedla Wiślana; 

• 15 czerwca – brał udział w konferencji inaugurującej projekt pt. „Budowa pływalni powiatowej 

w Rykach”; 

• 15 czerwca – uczestniczył w rocznicy Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych  

w Dęblinie; 

• 16 czerwca – uroczystość 25-lecia istnienia Miejskiego Przedszkola Nr 1 w Dęblinie; Radę 
Miasta reprezentował Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski; 

• 17 czerwca – odbyło się spotkanie z okazji 66 rocznicy zakończenia II Wojny Światowej 

zorganizowane przez Związek Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów 

Politycznych Koła Miejskiego w Dęblinie; 

• 17 czerwca – uczestniczył w wernisażu przeglądowym twórców dęblińskich pod tytułem „Cudze 

chwalicie, swego nie znacie”, który odbył się w Miejskim Domu Kultury; 

• 17 – 19 czerwca – obchody Dni Dęblina. Przewodniczący podziękował wszystkim, którzy brali 

udział w organizacji obchodów; 

• 20 czerwca – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ, było to ostatnie posiedzenie 

podsumowujące czteroletnią kadencję. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 01.06.2011 r. do 20.06.2011r. 

Przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym projekty uchwał oraz 

Informacja o planach szkół i MDK na okres wakacji 2011 roku w mieście, 

a ponadto: 

• 4 czerwca – brał udział w uroczystości wręczenia medali za długoletnie pożycie małżeńskie dla 

mieszkańców Dęblina, którzy pozostają w związku przez 50 lat.  

• 8 czerwca – podpisana została umowa z Zarządem Województwa Lubelskiego na realizację 
projektu „Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania w klasach I-III szkół 

podstawowych”. Wartość projektu 258.988 zł – całość ze środków unijnych. 

• 9 czerwca – odbył się przetarg na sprzedaż mieszkania na osiedlu Wiślana 41/12 o powierzchni 

35,62 m
2
; był jeden zainteresowany; mieszkanie zostało sprzedane za 101.000 zł.  

W tym samym dniu odbył się również przetarg na sprzedaż działki nr 75 o pow. 223 m
2
  

na Masowie. Również był jeden zainteresowany; działka została sprzedana za 10.100 zł. 

• 15 czerwca – brał udział w konferencji otwierającej realizację budowy pływalni w Rykach. 

• 15 czerwca – uczestniczył w dorocznym Święcie „Szkoły Orląt”. 

• 15 czerwca – Pani Grażyna Maziarek Zastępca Burmistrza brała udział w konferencji 

podsumowującej projekt „Okno na świat”, w ramach którego prowadzone były świetlice 

środowiskowe na os. Mierzwiączka i Wiślana. Projekt dofinansowywany przez Duński 

Czerwony Krzyż kończy się w tym roku. Zasadne jest jednak, aby projekt był kontynuowany. 

• 16 czerwca – brał udział w obchodach jubileuszu 25-lecia Przedszkola Miejskiego Nr 1. 

• 16 czerwca – odbył się przetarg na sprzedaż miejsc pod budowę garaży na osiedlu Młynki. 

Sprzedano 5 miejsc za łączną kwotę 10.147 zł brutto.  
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Ogłoszony na ten dzień przetarg na sprzedaż działki przy ul. Rogowskiego nie dał rezultatu, nie 

zgłosił się żaden oferent. 

• 17 czerwca – miał miejsce przetarg na budowę placu zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 2  

w ramach programu „Radosna Szkoła”. Wpłynęły 4 oferty w cenie od 203.497,73 zł  

do 226.957,87 zł. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma BabyCam, Reguły, ul. Królewska 5,  

05-816 Michałowice. 

• 17 – 19 czerwca – obchody Dni Dęblina. Burmistrz złożył podziękowania wszystkim 

organizatorom, w tym Miejskiemu Domowi Kultury, Urzędowi Miasta, Zespołowi Szkół 

Zawodowych Nr 2 oraz Klubowi Sportowemu „Czarni Dęblin”, Policji, Straży Pożarnej. 

Obchody przebiegły sprawnie i bezpiecznie, nie było żadnych incydentów. 

• 18 czerwca – brał udział w zjeździe powiatowym Ochotniczych Straży Pożarnych. Wybrano 

nowy zarząd powiatowy OSP.  

• 20 czerwca – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ. 

Zakończyły się zebrania sprawozdawczo – wyborcze na wszystkich osiedlach. Wybrano już 
nowe zarządy osiedli. 

Protest wyborczy – 7 czerwca zapadło w Sądzie Okręgowym w Lublinie orzeczenie  

o ponownym przeliczeniu głosów w 3 Komisjach obwodowych w wyborach na Burmistrza 

Miasta Dęblin. Sąd tym razem postanowił o przeliczeniu głosów przez nowe Komisje. 

Postanowiłem skorzystać z przysługującego prawa zażalenia na postanowienie sądu  

i odwołać się do II instancji. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Krzysztof Karbowski podziękował Burmistrzowi Miasta za patronat nad II dęblińskimi 

dniami zrównoważonego transportu, w tym XXXII Rajdzie Przyjaciół Dęblina i II Dęblińskim 

Rajdzie Rowerowym.    

Radny wnioskował o: 

− wdrożenie działań w zakresie rozwoju systemu rowerowego i popularyzacji ruchu rowerowego, 

wprowadzenie prawidłowej kultury rowerowej oraz promocję i wdrażanie transportu 

rowerowego, w tym promocję codziennego korzystania z roweru; 

− wprowadzenie na dworcu kolejowym oraz w centrum miasta skutecznego monitoringu ciągów 

komunikacyjnych, placów i ulic, ponieważ pomoże to zapewnić porządek publiczny; 

− zamieszczenie na stronie internetowej Urzędu Miasta Questu – szlakiem dęblińskiej przeszłości 

celem udostępnienia zainteresowanym; 

− poświęcenie jednego punktu w sesji turystyce, w celu wręczenia certyfikatów ukończenia 

szkolenia w zakresie Questu, dla tych którzy do tej pory go nie odebrali; 

− przesunięcie znaku D6 oznaczającego przejście dla pieszych poza chodnik znajdujący się przy 

skrzyżowaniu ul. Lotników Polskich z ul. Warszawską; 
− uzupełnienie ogrodzenia skweru przy ul. Warszawskiej, które zostało zdemontowane przy 

pracach modernizacyjnych drogi krajowej; 

− zainstalowanie znaku „przejście dla pieszych” przy Wojskowych Zakładach Lotniczych Nr 1, 

Oddział Dęblin. 

Radny Mirosław Krawczak: 
− zapytał, co było przyczyną nie przejęcia przez Miasto od Rejonowego Zarządu Infrastruktury za 

symboliczną opłatą terenów znajdujących się pod garażami blaszanymi na osiedlu Lotnisko. 

Teren przejęła Wojskowa Agencja Mieszkaniowa, która narzuciła użytkownikom garaży bardzo 

wysokie ceny.  
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Radna Magdalena Piechota: 
− zapytała o sytuację protestu zorganizowanego przez rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej  

nr 2, dotyczącego łączenia klas. Radna poinformowała, że do Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej, której jest przewodniczącą nie wpłynął żaden wniosek w tej sprawie. 

Chciałaby jednak uczestniczyć w dalszych spotkaniach, które będą miały na celu wysłuchanie 

rodziców i rozwiązanie problemu.  

Radna Danuta Krajewska: 
− podziękowała Burmistrzowi za natychmiastową realizację wniosków dotyczących wymalowania 

przejścia dla pieszych z ul. Ogrodowej na ul. 1 Maja oraz wykoszenia boiska w os. Jagiellońskie; 

− w imieniu Małgorzaty Ciołek, która sprzedała działkę pod budowę drogi zapytała, kiedy Miasto 

uiści należność z tego tytułu. Pani Ciołek do dnia dzisiejszego nie otrzymała zapłaty, ani żadnej 

informacji w tej sprawie; 

− zapytała, czy będą podjęte działania w kierunku sprzątania miasta, ponieważ jest ono bardzo 

zaśmiecone; 

− poprosiła o zwrócenie uwagi pracownikom Zakładu Usług Komunalnych, aby częściej opróżniali 

śmietniki znajdujące się przy placach zabaw w os. Jagiellońskie; 

− zapytała, kiedy zostanie usunięta tablica znajdująca się przy wjeździe w os. Jagiellońskie, przy 

ul. Kazimierza Jagiellończyka.  

Radny Witold Kleczkowski:  
− zauważył, że teren między blokami 4 a 6 w osiedlu Podchorążych, na którym znajduje się 

urządzenie kanalizacyjne, będący działką gminną nadal nie jest koszony przez Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej, również chodnik przy tej ulicy zarasta trawą; 
− zwrócił się z pytaniem, czy odbył się już przegląd wszystkich osiedlowych placów zabaw. 

Poprosił o informacje dotyczące wyników tego przeglądu. Zapytał, czy będzie zrealizowany 

wniosek osiedla Podchorążych dotyczący wykonania ogrodzenia placu zabaw 

uniemożliwiającego wybieganie dzieci na jezdnię. 
Radny Witold Zamojski wnioskował o: 

− wymalowanie przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. 1 Maja z ul. Stawską, ponieważ jest 

utrudniony ruch pieszych od strony ronda i przy sklepie „Oleńka”; 

− wykoszenie chodnika w ulicy 1 Maja, przy skręcie do ulicy Sochackiego, ponieważ korzystanie  

z niego przez pieszych jest niemożliwe; 

− usunięcie karpy niszczącej chodnik na ul. Stawskiej; 

− zamontowanie rynien w budynku Miejskiego Domu Kultury na ulicy 1 Maja, ponieważ budynek 

zacieka i niszczeje. 

Radny Mariusz Ceglarski wnioskował o: 

− uporządkowanie poboczy przy ul. Podchorążych; 

− wykoszenie poboczy ścieżki rowerowej prowadzącej do cmentarza parafialnego; 

− poprawę nazwy ulicy na tablicy stojącej przy wjeździe w osiedle Lotnisko, błąd w nazwisku  

płk. Ścibiora.  

 

Ad. pkt 5. 
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania  budżetu Miasta Dęblin na 2010 r. 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk przedstawił „Sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta Dęblin za 2010 rok” (stanowi załącznik). 

Poinformował, że budżet zakładał na początku roku plan dochodów w wysokości 37 346 750 zł, 

natomiast plan wydatków 40 736 050 zł. Po zmianach na koniec roku plan dochodów wzrósł do 

44 000 859 zł, plan wydatków wzrósł do 48 284 747 zł (+18,5%). Plan dochodów zrealizowany 

został w 97,1%, natomiast plan wydatków został wykonany w 97,5%. 
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Dochody budżetu wyniosły – 42 731 529,09 zł. W stosunku do roku 2009 wykonanie dochodów 

wzrosło o 16,8%. Realizacja dochodów w działach, które miały największy wpływ na budżet 

przedstawia się następująco: 
• Przetwórstwo przemysłowe – na planowaną w dziale kwotę 330 744 zł, otrzymano 315 928 zł,  

tj. 95,5%. Były pozyskiwane środki unijne na szkolenia.  

• Transport i łączność – na planowaną w dziale kwotę 4 120 599 zł, otrzymano 4 120 595,06 zł,  

tj. 100,0% (09/10 +733,3%). W większości dotacja celowa z budżetu Unii Europejskiej na drogi 

oraz dotacja z budżetu państwa w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 

• Gospodarka mieszkaniowa – ogółem w dziale tym planowano uzyskać dochody w wysokości 

1 005 922 zł, głównie z majątku gminy. Dochody zostały zrealizowane w kwocie 675 046 zł,  

tj. 67,1% planu; (09/10 -9,7%). Otrzymane dochody są dochodami własnymi otrzymanymi  

ze sprzedaży nieruchomości, dzierżawy, najmu, wieczystego użytkowania. 

• Działalność usługowa – w dziale tym zaplanowano dochody w wysokości 96 600 zł, wykonanie 

wyniosło 89 075,25 zł, tj. 92,2%. Większość pochodzi z opłat na cmentarzu komunalnym. 

• Administracja publiczna – zaplanowano dochody w wysokości 1 693 119 zł, wykonano 

1 679 699 zł, tj. 99,2% (09/10+631,3%). Pozyskano duże środki z Unii Europejskiej na realizację 
projektu „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego”. 

• Wybory, bezpieczeństwo publiczne – wyłącznie dotacje z budżetu państwa. Plan 147 526 zł, 

wykonanie 118 110 zł, tj. 80%. Niepełne wykonanie wynika z braku drugiej tury wyborów 

samorządowych. 

• Podatki i opłaty – jest to największy dział budżetu jeśli chodzi o dochody własne.  

Na zaplanowaną kwotę 18 904 759 zł, osiągnięto dochody w wysokości 18 095 979 zł,  

tj. 95,7% (09/10 +6,3%). Realizowany jest głównie podatek od nieruchomości, środków 

transportowych i udział w podatku dochodowym.  

� Osoby prawne: 

− podatek od nieruchomości – na plan 6 523 324 zł wykonano 6 385 562 zł, tj. 97,9%;  

− podatek od środków transportowych – na plan 244 530 zł wykonano 198 745 zł,  

tj. 81,3%;  

− podatek dochodowy – zaplanowano kwotę 160 000 zł, wykonanie wyniosło 63 693 zł,  

tj. 39,8%. Wykonanie podatku w poszczególnych latach waha się, zależy to od sytuacji 

finansowej przedsiębiorstw opodatkowanych w/w podatkiem.  

� Osoby fizyczne: 

− podatek od nieruchomości – na plan 1 110 579 zł wykonano 962 394 zł, tj. 86,7%;  

− podatek od środków transportowych – na plan 204 536 zł wykonano – 135 498 zł,  

tj. 66,2%, wystąpiły zaległości podatkowe; 

− podatek od czynności cywilnoprawnych – na plan 400 000 zł wykonano – 394 171 zł,  

tj. 98,5%;  

− opłata targowa – plan 240 000 zł, wykonanie 185 188 zł, tj. 77,2%; 

− podatek dochodowy – plan 9 383 028 zł, wykonanie 9 183 525 zł, tj. 97,9%. Dochody  

z tego podatku ustala i przekazuje Ministerstwo Finansów. 

• Oświata i wychowanie – 360 808 zł, uzyskano kwotę 340 597,66 zł, tj. 94,4% (09/10 +873,9%).  

Planowana kwota subwencji oświatowej – 12 171 095 zł, wykonanie 100% (+3,6%). 

• Pomoc społeczna – plan 4 585 660 zł, wykonanie 4 569 309 zł, tj. 99,6%(09/10 +4,8%). Są to  

głównie dotacje celowe z budżetu państwa. 

• Polityka społeczna – zaplanowano dochody w wysokości 240 685 zł, wykonanie – 233 074 zł, 

tj. 96,8%. Dotacje zewnętrzne – 41 100 zł (dotacja celowa ze Starostwa Powiatowego na 

podstawie zawartego porozumienia, przeznaczona na działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej 

w Dęblinie) i 191 974 zł (dotacja na projekty unijne). 

• Edukacyjna opieka wychowawcza – plan 132 968 zł, wykonanie 129 496 zł, tj. 97,4% (09/10  

-2,1%). Są to środki pochodzące z dotacji celowej budżetu państwa. 
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• Gospodarka komunalna – plan 91 300 zł, wykonanie 90 606 zł, tj. 99,2%. Środki z kar i opłat za 

korzystanie ze środowiska. 

• Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – plan 82 643 zł, wykonanie 82 643 zł, tj. 100% 

(09/10 +49,2%). 

Struktura zrealizowanych dochodów przedstawia się następująco: 

 1) dochody własne – 19 062 172,51 zł, tj. 44,6% (09/10 +6,5%), w tym: 

 a) stanowiące w całości dochód własny – 9 814 954,84 zł, tj. 23,0 % (09/10 +6,8%), 

 b) udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa – 9 247 217,67 zł, tj. 21,6% (09/10 

+6,1%); 

2) dotacje celowe – 11 498 261,58 zł, tj. 26,9% (09/10 +67,8%), w tym: 

 a) z budżetu państwa – 6 869 910,06 zł, tj. 16,0% (09/10 +14,1%), 

 b) z budżetu środków europejskich (Wojewódzki Urząd Pracy i Urząd Marszałkowski oraz 

Ministerstwo Finansów) – 4 558 728,32 zł, tj. 10,7%, (09/10 +489,3%), 

 c) ze źródeł samorządowych – 42 023,20 zł, tj. 0,1% (09/10 -32,4%); 

 d) z innych źródeł (od osób fizycznych i innych podmiotów oraz z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej) – 27 600,00 zł, tj. 0,1%. 

3) subwencja – 12 171 095 zł, tj.  28,5% (09/10 +2,9%), jest to w całości część oświatowa subwencji 

ogólnej. 

 

Struktura dochodów własnych (19 062 172,51 zł) przedstawia się następująco:  

1) udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych – 9 287 710 zł (48,7% 

dochodów własnych) (09/10 +6,6%); 

2) podatki i opłaty od osób prawnych – 6 620 861 zł (34,7% dochodów własnych) (09/10 +5,5%); 

3) podatki i opłaty od osób fizycznych – 1 826 078 zł (9,6% dochodów własnych) (09/10 +11,0%); 

4) dochody z mienia komunalnego – 492 373 zł (2,6% dochodów własnych) (09/10 -12,1%); 

5) inne (w tym wpływy z usług) – 835 150 zł (4,4% dochodów własnych) (09/10 +25,9%). 

Mimo realizowanych w trakcie roku czynności egzekucyjnych zmierzających do windykacji 

zaległych zobowiązań z tytułu podatków i opłat należnych miastu, na koniec 2010 roku zaległości  

z tytułu podatków i opłat wyniosły 783 547 zł, tj. 1,8% dochodów wykonanych. 

Ponadto wystąpiły zaległości z tytułu wypłaconych zaliczek alimentacyjnych i świadczeń  
z funduszu alimentacyjnego oraz powstałe na skutek niepłacenia świadczeń alimentacyjnych przez 

dłużników alimentacyjnych w wysokości 899 722,21 zł. 

Należy nadmienić, że w ciągu 2010 roku oszczędnie stosowano ulgi i umorzenia należności: 

− podatek od nieruchomości od osób prawnych – 9 912 zł, (głównie SPZOZ w Dęblinie), 

− podatek od nieruchomości od osób fizycznych na kwotę 11 582 zł, 

− podatek rolny – 503 zł, 

− podatek od środków transportowych od osób fizycznych na kwotę 31 153 zł, 

− odsetki – 8 932 zł. 

 Ogółem dochody za 2010 r. wzrosły względem roku poprzedniego o 16,8%, w tym dochody 

własne o 6,5%. Porównując wykonanie dotacji na zadania zlecone, własne, na podstawie porozumień 
oraz z budżetu środków europejskich za 2010 rok z rokiem poprzednim, obserwujemy znaczny 

wzrost tych dotacji, tj. o 67,8%. 

 Wykonane dochody z tytułu subwencji ogólnej wzrosły o 2,9%. Niepokojącym zjawiskiem jest 

systematyczny wzrost zaległości z tytułu najmu lokali mieszkalnych i socjalnych. Miało to, oprócz 

niewykonania planu sprzedaży nieruchomości, największy wpływ na niepełną realizację dochodów 

budżetu miasta Dęblin w 2010 r. Jest to problem wszystkich samorządów, ponieważ gminy  

są odpowiedzialne za zabezpieczenie lokali socjalnych dla wszystkich mieszkańców. Inni zarządcy 

nie mają takiego obowiązku, jeśli lokatorzy nie płacą, to są eksmitowani lub gmina jest obciążana 

kosztami najmu.
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Wydatki budżetu zostały wykonane w kwocie 47 098 333,21 zł. W stosunku do roku 2009 nastąpił 

wzrost wydatków zrealizowanych o 21,9%.  

Realizacja wydatków w niektórych działach budżetu przedstawia się następująco: 

• Rozwój kadr nowoczesnej gospodarki i przedsiębiorczości – realizowana była dotacja celowa na 

dofinansowanie projektu „Wykorzystaj swoją szansę! (cz. II) – plan 330 744 zł, wykonanie 

315 928, tj. 95,5%. Środki Unii Europejskiej, z Europejskiego Funduszu Społecznego (85% - 

268 538,99 zł) oraz z budżetu państwa (15% - 47 389,23 zł). W 2010 roku zostało przeszkolonych 

60 osób. Projekt był kontynuowany z 2009 r., został już zrealizowany i zakończony. Całkowita 

wartość projektu wyniosła 685 335 zł.  
• Transport i łączność – plan 9 138 339 zł, wydatkowano kwotę 8 821 778 zł, tj. 96,5%. (09/10 

+313,6%).  

� drogi powiatowe (przebudowa ul. Konopnickiej i ul. Lipowej. – 176 859 zł); 

� drogi gminne – wydatkowano 8 644 919 zł, w tym: 

− inwestycje – 8 245 613 zł, 

− bieżące utrzymanie – 399 306,51 zł (akcja zimowa – 177 034 zł, remonty cząstkowe dróg 

– 58 384 zł, przebudowa zatoki parkingowej w os. Wiślana – 13 044 zł, dwa progi 

zwalniające na osiedlu Lotnisko – 8 241 zł, utwardzenie ul. Norwida – 12 000 zł, 

oczyszczanie, koszenie – 51 360 zł, utrzymanie kanalizacji deszczowej – 36 271 zł, 

pozostałe prace - równiarka, żużel, oznakowanie – 42 972 zł). 

• Gospodarka mieszkaniowa – plan 1 089 470 zł, wykonanie 1 062 195 zł, tj. 97,5% (09/10 +4,6%). 

� wykup nieruchomości – 119 993 zł; 

� pozostała działalność – 942 202 zł, w tym utrzymanie targowisk – 29 440 zł; 

� utrzymanie lokali komunalnych – 882 641 zł (remont lokali gminnych – 54 269 zł, zaliczki 

remontowe – 120 785 zł, zaliczki eksploatacyjne we wspólnotach – 73 796 zł, 

administrowanie lokalami – 121 858 zł, techniczne utrzymanie budynków – 199 110,88 zł, 

lokale wynajmowane od WAM – 172 354 zł, odszkodowania z tytułu niedostarczenia lokali 

socjalnych – 56 917 zł; 

� odłów bezpańskich psów – 11 699 zł; 

� wsparcie społeczności romskiej – 18 422 zł pochodzące z dotacji Wojewody Lubelskiego.  

• Działalność usługowa – plan 200 000 zł, wykonanie 164 223 zł, tj. 82,1% (09/10 +47,2%). 

� opracowania geodezyjne i kartograficzne – 41 674 zł: 

− opracowanie projektów decyzji o warunkach zabudowy – 3 477 zł, 

− operaty szacowania do opłat planistycznych – 9 896 zł, 

− ogłoszenia prasowe o planach – 1 100 zł, 

− opracowanie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego – 25 620 zł (zmiana 

planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana – Żwica), 

− koszt posiedzeń Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej – 1580 zł. 

� utrzymanie cmentarza komunalnego – 120 146 zł (w tym budowa 28 grobowców za kwotę 
64 904 zł, wywóz nieczystości – 44 534 zł, koszt wycinki i konserwacji drzew – 10 000 zł, 

materiały i remonty – 708 zł); 

� utrzymanie cmentarza wojennego – wydatkowano 403 zł. 

• Administracja publiczna – na plan 6 532 257 zł, wydatkowano 6 391 778 zł, tj. 97,8% (09/10 

+50,6%). Tak duży wskaźnik wzrostu nakładów na administrację wynika z faktu realizacji  

w tym dziale projektu informatycznego. Na wydatkowaną kwotę składają się: 
� Rada Miasta – 213 757 zł; 

� Urząd Miasta – 5 835 170,89 zł, w tym: 

− promocja Miasta – 135 729 zł,  

− spis rolny – 16 874 zł, 

− koszty osobowe – 3 459 437 zł, tj. 54,1% wydatków na administrację,  



8 

 

Protokół Nr XII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 21 czerwca 2011 r. 

 

− koszty rzeczowe – 2 539 682 zł, w tym wydatki inwestycyjne 1 909 511 zł, tj. 29,9% 

(głównie projekt e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego”),  

− koszty bieżące urzędu – 630 171 zł, tj. 9,8% (podróże służbowe – 4 331 zł, zużycie 

energii, gazu, wody – 187 938 zł, zakup materiałów – 129 593 zł, ubezpieczenia majątku 

– 24 987 zł, usługi materialne i niematerialne – 283 321 zł), 

− pozostała działalność – 25 376 zł (6,2%).    

• Wybory – na plan 140 926 zł wydatkowano 111 510 zł, tj. 79,1%: 

� aktualizacja rejestru wyborców – 3 140 zł; 

� wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej – 65 537 zł; 

� wybory samorządowe – 42 833 zł. 

• Bezpieczeństwo publiczne – na plan 160 600 zł wykonano 157 312 zł, tj. 97,9% 

� Dofinansowanie Komisariatu Policji – 9 935 zł; 

� Komenda Powiatowa Straży Pożarnej – 20 000 zł; 

� Ochotnicza Straż Pożarna Dęblin - Masów – 92 863 zł, w tym bieżące utrzymanie 53 213 zł  

i zadania inwestycyjne 39 650 zł; 

� Obrona narodowa i cywilna – 2 600 zł; 

� Akcja przeciwpowodziowa – 11 914 zł; 

� Pozostała działalność – 20 000 zł – udzielenie pomocy Gminie Wilków. 

• Dopłata do cen wody – na plan 90 000 zł wykonano 83 512 zł. 

• Koszty poboru podatków i opłat – na plan 186 000 zł, wydatkowano 164 057 zł, tj. 88,2% 

(koszty komornicze – 607 zł, inkaso podatków i opłat – 163 450 zł). 

• Obsługa długu publicznego – plan 752 000 zł, wykonanie 692 037 zł, tj. 92% (09/10 +18,8%). 

• Rolnictwo – wydatkowano 1 861 zł – opłata dla Lubelskiej Izby Rolniczej, proporcjonalnie do 

dochodów z podatku rolnego. 

• Turystyka – na plan 10 000 zł, wydatkowano – 5 351 zł, tj. 53,5%. 

• Oświata – plan wynosił 20 307 717 zł, wydatkowano 20 088 567 zł, tj. 98,9% (09/10 +7,4%). 

W wydatkowanej kwocie: 12 171 095 zł (60,6% ogółu wydatków oświatowych) pochodziło  

z subwencji oświatowej, z dotacji zewnętrznych pochodziło 470 069 zł (2,3%), a kwota 

7 447 403 zł (37,1%) ze środków własnych.  

Struktura wydatków na poszczególne rodzaje szkolnictwa: Szkoły podstawowe – 41,8%, 

Gimnazja – 18,5%, Przedszkola – 15,4%, SOSW – 12,6%, LO – 10,5%, pozostałe – 1,2%.  

� Szkoły Podstawowe – 8 405 000 zł (09/10 +9,7%), w tym: 

− koszty osobowe – 7 172 194 zł,  

− koszty rzeczowe – 1 232 806 zł, 

− inwestycje – 237 000  zł. 

Wydatek na jednego ucznia w szkołach podstawowych wyniósł średnio 7 746 zł  

(09/10 +16,9%).Udział poszczególnych szkół w wydatkach przeznaczonych na utrzymanie 

szkół podstawowych przedstawia się następująco:  

Sz. P. Nr 2  - 1 903 039 zł, wydatek na jednego ucznia – 7 582 zł, 

Sz. P. Nr 3  - 1 787 319 zł, wydatek na jednego ucznia – 7 266 zł,                                                                  

Sz. P. Nr 4  - 2 241 537 zł, wydatek na jednego ucznia – 7 783 zł, 

Sz. P. Nr 5  - 1 758 877 zł, wydatek na jednego ucznia – 7 035 zł,                                                                      

Sz. P. Nr 6  - 714 227 zł, wydatek na jednego ucznia – 14 284 zł.               

� Gimnazja – 3 709 251 zł, (09/10 +6,2%) - całość kwoty na wydatki bieżące, tj. na pokrycie:        

− kosztów osobowych – 3 501 424 zł,  

− kosztów rzeczowych –  207 826 zł. 

Wydatki na jednego ucznia, to średni koszt 6 021 zł (09/10 +12,4%). Dwukrotny wzrost 

wydatków na jednego ucznia w stosunku do generalnego wzrostu świadczy o zmniejszeniu 

liczby uczniów. Wydatki na poszczególne gimnazja kształtowały się następująco: 

Gimnazjum Nr 1 – 968 626 zł, na jednego ucznia 4 286 zł,  
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Gimnazjum Nr 2 – 1 251 788 zł, na jednego ucznia 7 278 zł,  

Gimnazjum Nr 3 – 1 488 837 zł, na jednego ucznia 6 830 zł.  

� Liceum Ogólnokształcące – 2 107 714 zł, (09/10 +2,2%). 

− koszty osobowe – 1 928 468 zł, 

− koszty rzeczowe –  179 247 zł.    

Wydatki na jednego ucznia – 4 758 zł (09/10 +0,7%), ponieważ są ponad 30-osobowe 

oddziały. 

� Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy – 2 526 828 zł (09/10  + 6,4%). 

− koszty osobowe – 2 269 430 zł,  

− koszty rzeczowe – 257 398 zł.  

Wydatki na jednego ucznia – 34 614 zł (09/10 +2,1%). 

� Przedszkola – 3 087 506 zł (09/10 +9,8  %).  

Środki z dotacji budżetowej były przeznaczone dla PM Nr 1 – 1 104 029 zł, dla PM Nr 3 – 

961 306 zł, dla MP Nr 4 – 1 022 171 zł. 

Miejskie Przedszkole Nr 1 – wydatkowało 1 418 046 zł, 

Miejskie Przedszkole Nr 3 – wydatkowało 1 176 647 zł, 

Miejskie Przedszkole Nr 4 – wydatkowało1 022 171 zł. 

� Dowożenie uczniów do szkół – 17 681 zł. 

� Doskonalenie zawodowe nauczycieli – 40 982 zł. 

� Pozostała działalność – 63 469 zł, w tym: 

− stypendia Jana Pawła II – 33 600 zł, 

− konkursy, komisje egzaminacyjne, szkolenia – 21 369 zł, 

− pomoc uczniom romskim – 8 500 zł. 

� Pomoc materialna dla uczniów – 129 136 zł. 

• Ochrona zdrowia – na plan 332 400 zł, wydatkowano 323 874 zł, tj. 97,4%. 

� Lecznictwo ambulatoryjne – 80 000 zł, środki przeznaczono na udzielenie dotacji celowej  

na dofinansowanie zakupu aparatu USG dla SPZOZ w Dęblinie. 

� Przeciwdziałanie alkoholizmowi – 213 195 zł.  

� Zwalczanie narkomanii – 8 279 zł.  

� Pozostała działalność – 22 400 zł, w tym: 

− zwalczanie plagi komarów na terenach dotkniętych powodzią 15 700 zł – dotacja celowa 

z Urzędu Wojewódzkiego, 

− dotacja dla Polskiego Stowarzyszenia Diabetyków Koło nr 7 w Dęblinie na zadania  

z zakresu pożytku publicznego w zakresie udzielania pomocy diabetykom – 5 000 zł, 

− dotacja w ramach konkursu dla Towarzystwa Przyjaciół Dęblina na prowadzenie działań 
na rzecz osób niepełnosprawnych – 1 700 zł. 

• Polityka społeczna – na plan 271 100 zł wydatkowano kwotę 259 277 zł, tj. 95,6%.          

� dofinansowanie działalności WTZ (Warsztatów Terapii Zajęciowej) – 43 891 zł, (2 791 zł  

środki własne oraz pochodzące z dotacji celowej otrzymanej z powiatu  41 100,00 zł). 

� pozostała działalność – 215 386 zł na realizację projektu „Mały krok - duży efekt”.  Projekt 

realizowany jest przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie, obejmował 20 osób.  

• Pomoc społeczna – na plan 5 676 315 zł, wydatkowano 5 657 252 zł, tj. 99,7% (09/10 +5,2%),  

w tym 4 529 184 zł z dotacji Wojewody, 1 128 068 zł ze środków miasta. 

� Domy pomocy społecznej – 163 045 zł; 

� Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpiecz. 

emeryt. i rentowe z ubezp. społ. – 3 488 000 zł; 

� Zasiłki, pomoc w naturze – 582 298 zł; 

� Utrzymanie Ośrodka Pomocy Społecznej – 799 940 zł;  

� Dodatki mieszkaniowe – 272 368 zł; 
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� Pozostałe świadczenia – 351 600 zł, w tym dożywianie dzieci i dorosłych – 261 900 zł oraz 

na posiłki – 51 845 zł. 

• Gospodarka komunalna – na plan 1 449 703 zł, wydatkowano 1 288 593 zł, tj. 88,9% (09/10  

-55,6%).Wydatki inwestycyjne stanowiły 311 234 zł, natomiast bieżące 977 359 zł. 

� Oczyszczanie miast – 84 865 zł; 

� Utrzymanie zieleni – 53 179 zł; 

� Oświetlenie ulic, placów, dróg – 762 930 zł: 

− koszty energii elektrycznej na oświetlenie dróg publicznych – 575 599 zł, 

− koszty konserwacji oświetlenia drogowego przez Zakład Energetyczny – 175 230 zł. 

� Wydatki związane z ochroną środowiska – 47 616 zł, w tym usuwanie pokryć dachowych 

zawierających azbest – 19 791 zł; 

� Pozostała działalność – 340 002 zł, w tym zadania inwestycyjne 311 234 zł, zdroje uliczne, 

eksploatacja oczyszczalni ścieków, opłaty związane z umieszczeniem urządzeń w pasach 

drogowych. 

• Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – na plan 1 119 101 zł, wydatkowano 1 108 934 zł,  

tj. 99,1% (09/10 +6,6%). 

� „Program na rzecz społeczności romskiej w Polsce” – 22 837 zł, w tym 10 000 zł  

na materiały i wyposażenie świetlicy;  

� Usuwanie skutków klęsk żywiołowych – 59 806 zł jako dotacja z MSWiA na odtworzenie 

posadzki w Miejskim Domu Kultury oraz odbudowa drogi dojazdowej; 

� Miejski Dom Kultury – wydatkował 686 320 zł, w tym dotacja z budżetu miasta 617 978 zł, 

przychody własne 68 342 zł, 

− koszty osobowe – 440 774 zł,  

− koszty rzeczowe – 245 546 zł. 

1. Miejska Biblioteka Publiczna – 416 102 zł, w tym dotacja z budżetu miasta 408 314 zł,  

i przychody własne – 7 788. 

− koszty osobowe – 306 557 zł, 

− koszty rzeczowe – 109 545 zł, w tym zakup książek 28 462 zł. 

• Kultura Fizyczna i sport – na plan 414 515 zł, wydatkowano 400 292 zł, tj. 96,6% (09/10 -64,7%), 

w tym: 

− wydatki bieżące – 63 345 zł, 

− wydatki inwestycyjne – 336 946 zł (budowa budynku socjalnego w ramach programu 

„Moje boisko – Orlik 2012” i aktualizacje projektów budowy boisk. 

 

 W wydatkach budżetu 2010 r.: 

a) nakłady na inwestycje wynosiły 11 474 817 zł, tj. 24,4%;  

b) koszty osobowe pracowników zatrudnionych w Urzędzie Miasta i jednostkach budżetowych 

Miasta - 23 567 868 zł, tj. 50,0%;  

c) wydatki rzeczowe bieżące – 12 055 648 zł, tj. 25,6%.  

Wydatki na najważniejsze sfery działalności: oświata (42,7%), transport (18,7%), administracja 

(13,6%), pomoc społeczna (12%), gospodarka komunalna (2,7%), kultura (2,4%), gospodarka 

mieszkaniowa (2,3%), pozostałe (5,6%). 

Budżet zamknął się niedoborem w wysokości 4 366 804 zł, zaciągnięte kredyty w ciągu roku 

sięgnęły 7 463 888 zł, spłacono zobowiązania w wysokości 3 080 000 zł. Na koniec roku obciążenie 

kredytami wyniosło 17 431 747 zł, jest to 40,2% faktycznie wykonanych dochodów. 

 

Przy omawianiu zadań inwestycyjnych Burmistrz zaznaczył, że plan nakładów inwestycyjnych  

na początku roku wynosił 5 551 181 zł, natomiast na koniec roku wykonanie nakładów 

inwestycyjnych było ponad dwukrotnie większe niż planowano przyjmując budżet. 

W budżecie na 2010 r. wydatki inwestycyjne (po korektach w ciągu roku) zaplanowano w kwocie 

11 857 494 zł. Wydatkowano ogółem kwotę 11 474 817 zł, tj. 96,8% planu. 
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Wydatki z budżetu na inwestycje stanowiły 24,4% ogółu wydatków. W stosunku do roku 2009 

nastąpił wzrost nakładów inwestycyjnych ogółem o 134,3%. W 2010 r. udało się pozyskać dotacje 

zewnętrzne na inwestycje w kwocie 5 271 961,37 zł (z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Lubelskiego oraz Powiatu Ryckiego). 

Wydatki inwestycyjne realizowane były w następujących działach budżetu: 

• Transport i łączność – na plan 8 728 339 zł, wykonanie 8 422 471 zł (96,5%). 

� Drogi publiczne powiatowe – plan 416 830 zł, wykonanie 176 859 zł (42,4% planu). 

Niepełne wykonanie wynikało z niezakończenia realizacji projektu przebudowy  

ul. Konopnickiej i ul. Lipowej oraz modernizacji jezdni i chodnika w ul. Staromiejskiej  

i ul. Michalinowskiej; 

1. Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi 

krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin – całkowity koszt zadania wynosi 6 754 032 zł,  

w tym wartość robót budowlanych na terenie miasta Dęblin – 3 024 690 zł. Zaawansowanie 

robót wykonanych wynosi 60%. Zadanie to jest realizowane z udziałem środków unijnych  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego. Inwestycja 

zostanie dokończona i rozliczona w 2011 r. 

� Drogi publiczne gminne – na plan 8 311 509 zł wydatkowano 8 245 613 zł (99,2% planu).  

W rozdziale tym realizowano w 2010 r. następujące zadania: 

1. Budowa chodnika w ul. Starej – na kwotę 11 000 zł, wydatkowano – 10 370 zł.  

a) Wykonano i opłacono dokumentację projektowo-kosztorysową budowy chodnika  

w ul. Starej za kwotę 10 370 zł. Wykonawca – Zakład Projektowo-Usługowy „Drogi, 

Ulice, Mosty” s. c. z Dęblina.  

b) Zawarto umowę na wykonanie robót budowlanych odcinka chodnika po nieparzystej 

stronie ulicy o długości 342 m. Wykonawcą została firma POLTOR Dęblin. Termin 

wykonania robót – 31.01.2011 r. Zadanie zostało wykonane w terminie i zapłacone. 

2. Budowa chodnika na Osiedlu Wiślana wzdłuż bloków 1 - 5 – zaplanowano kwotę 61 000 zł; 

wydatkowano – 60 593 zł. 

a) dokumentacja projektowo-kosztorysowa budowy chodnika – 7 320 zł; wykonawca - 

Zakład Projektowo-Usługowy „Drogi, Ulice, Mosty” s. c. z Dęblina, 

b) budowa chodnika na odcinku 123 m – wykonawcą była firma POLTOR z Dęblina  

za kwotę 53 273 zł.  

3. Poprawa dostępności do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację dróg 

na os. Wiślana – Żwica w Dęblinie I etap – zaplanowano kwotę 4 565 888 zł, wydatkowano – 

4 563 232 zł, w tym środki własne – 2 449 469 zł i środki unijne w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego – 2 113 763 zł.  

Inwestycja wieloletnia, realizowana z udziałem środków unijnych w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego (dofinansowanie 50% kosztów kwalifikowalnych). Całkowita 

wartość tego projektu zamyka się kwotą – 5 501 506 zł. Wartość dotacji z Unii Europejskiej, 

która całkowicie wpłynęła w roku 2010 wyniosła 2 546 266 zł. 

Projekt został zakończony i rozliczony. W 2010 r. zrealizowano: 

a) Roboty budowlane o wartości 4 317 920 zł wykonane przez firmę TAYLOR z Lublina,  

w tym: 

- Przebudowa odcinka ulicy Bajana wraz z parkingiem, 

- Przebudowa ulic Sienkiewicza, Skarżyńskiego, Kopernika,  

- Budowa kanalizacji deszczowej w ww. ulicach o łącznej długości 1 039 m wraz  

z separatorem substancji ropopochodnych, przepompownią wód deszczowych  

z zasileniem energetycznym, 

- Budowa kanalizacji teletechnicznej o łącznej długości 2 306 m, 
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- Przebudowa oświetlenia drogowego w ul. Kopernika, Sienkiewicza, Bajana  

z parkingiem, Żwirki i Wigury (linia kablowa o długości 2 187 m i 52 komplety 

słupów oświetleniowych), 

- Oznakowanie ulic; 

b) Prace w zakresie projektowania – 31 042,92 zł; 

c) Nadzór inwestorski – 45 967 zł, w tym: 

- nad przebudową dróg na os. Wiślana-Żwica w branży drogowej; wykonawca - Zakład 

Projektowo-Usługowy „Drogi, Ulice, Mosty” s. c. z Dęblina, 

- nad przebudową dróg na os. Wiślana-Żwica w zakresie kanalizacji deszczowej; 

wykonawca - P.H.U. „PROHAN” z Dęblina, 

- nad przebudową dróg na os. Wiślana-Żwica – branża elektroenergetyczna; 

wykonawca - firma „WITESIK” z Puław; 

d) Roboty dodatkowe – 156 302 zł (dodatkowe wjazdy i przejazdy); 

e) Promocja projektu – 12 000 zł.  

W ramach tego zadania wybudowano łącznie: 

• jezdnie z kostki brukowej o powierzchni – 8 944,37 m
2
, 

• chodniki wraz ze zjazdami o powierzchni – 7 033,95 m
2
, 

• przepompownia wód deszczowych z separatorem oraz sieć kanalizacji deszczowej  

o długości – 1 406 m, 

• podziemna linia kablowa o długości 2 768 m i 64 sztuki oświetlenia ulicznego, 

• kanalizacja teletechniczna – 2 306 m. 

4. Przebudowa dróg na os. Wiślana – Żwica w Dęblinie – II etap. Zaplanowano kwotę  
3 600 621 zł; wydatkowano – 3 600 083,75 zł, w tym środki własne – 2 046 349,75 zł; środki 

budżetu państwa w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych –  

1 553 733,00 zł. Całość projektu była wykonana i rozliczona w 2010 r.  

W ramach tego zadania wybudowano łącznie: 

• jezdnie z kostki brukowej o powierzchni – 7 472,56 m
2
, 

• jezdnie z masy asfaltowej o powierzchni – 1 418,40 m
2
, 

• chodniki wraz ze zjazdami o powierzchni – 7 365,50 m
2
, 

• sieć kanalizacji deszczowej o długości – 965 m. 

Zakres inwestycji obejmował:    

a) Roboty budowlane o wartości 3 587 081 zł zrealizowane przez firmę TAYLOR z Lublina, 

obejmujące: 

- Przebudowę odcinka ulic Bajana, Meissnera, Tańskiego, Nagórskiego, Chorzewskiego 

oraz odcinka Żwirki i Wigury,  

- Modernizacja ul. Krzywej, 

- Budowa przedłużenia ul. Sienkiewicza (łącznik do ul. Krzywej) wraz z przebudową 
linii kablowej, 

- Oznakowanie ulic,  

- Budowa kanalizacji deszczowej; 

b) Nadzór inwestorski nad przebudową dróg na os. Wiślana-Żwica w zakresie branży 

drogowej: cena - 8 999,94 zł; wykonawca - Zakład Projektowo-Usługowy „Drogi, Ulice, 

Mosty” s. c. z Dęblina; 

c) Nadzór inwestorski nad przebudową dróg na os. Wiślana-Żwica w zakresie kanalizacji 

deszczowej: cena - 4 001,60 zł; wykonawca - P.H.U. „PROHAN” z Dęblina. 

Łączne nakłady na I i II etap przebudowy wyniosły 9 101 589 zł. 

• Turystyka – plan 3 500 zł, wykonanie 43,80 zł (1,3%). W ramach tego rozdziału dokonano 

jedynie wydatku na opłatę skarbową za wypisy z ewidencji gruntów oraz kopii map 

ewidencyjnych, w celu przygotowania naszej części wniosku w ramach projektu „Utworzenie 

pętli rowerowych na obszarze od Kazimierskiego do Kozłowieckiego Parku Krajobrazowego 
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jako zintegrowanego, innowacyjnego i sieciowego produktu turystycznego”, który będzie 

dofinansowany w 70% z Regionalnego Programu Operacyjnego. Liderem projektu jest Lokalna 

Grupa Działania „Zielony Pierścień” z Nałęczowa, która złożyła wniosek. Projekt znalazł się na 

liście wybranych do dofinansowania i będzie mógł być realizowany. 

• Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – na plan 60 000 zł, wykonanie 59 650 zł 

(99,4%):  

� Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej – 20 000 zł na pomoc finansową dla 

powiatu ryckiego z przeznaczeniem na zakup samochodu ratownictwa wysokościowego; 

� Ochotnicze straże pożarne – 39 650 zł na modernizację węzła sanitarnego w OSP Masów.  

• Gospodarka mieszkaniowa – plan 58 573 zł, wykonanie 58 154 zł, tj. 99,3%. Całość kwoty 

przeznaczono na wykup gruntów i nieruchomości do zasobów miasta. Wykupiono 28 działek  

na poszerzenie ulic i budowę dróg o łącznej powierzchni 0,3813 ha przy ul. Słowackiego, 

Norwida, Okrzei i Stężyckiej.  

• Ochrona zdrowia – 80 000 zł, tj. 100% przeznaczono na udzielenie dotacji celowej  

na dofinansowanie zakupu aparatu USG dla SPZOZ w Dęblinie. 

• Administracja publiczna – na plan 1 909 511 zł, wykonanie 100%. Środki te zostały 

wydatkowane na: 

� Projekt „e-Dęblin – rozwój społeczeństwa informacyjnego” – 1 891 511 zł. Zadanie 

realizowane było z udziałem środków unijnych w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Lubelskiego. W wyniku realizacji projektu powstała Dęblińska 

Sieć Komputerowa (DebMan) wraz z Publicznymi Punktami Dostępu do Internetu, dzięki 

której mieszkańcy i osoby odwiedzające Dęblin mogą uzyskać dostęp do 2 infomatów  

(w SPZOZ i 6 Szpitalu Wojskowym), multimedialnej, interaktywnej informacji turystycznej, 

tj. wirtualnego spaceru po mieście oraz do bezpłatnego szerokopasmowego Internetu poprzez 

uruchomienie 20 HotSpot’ów, 5 telecentrów (w Urzędzie Miasta, Remizie OSP, świetlicach 

w os. Mierzwiączka, Wiślana, Młynki) wyposażonych łącznie w 45 stanowisk 

komputerowych, sprzęt multimedialny, monitoring wizyjny, alarmy itp. 

W ramach projektu dokończono budowę części parterowej Remizy OSP oraz wykonano 

generalny remont sali konferencyjnej w Urzędzie Miasta na potrzeby multimedialnych 

telecentrów pełniących funkcję szkoleniowo – konferencyjną. 
Ponadto Urząd Miasta, Ośrodek Pomocy Społecznej oraz inne jednostki zostały wyposażone 

w nowoczesny sprzęt i oprogramowanie teleinformatyczne, które znacznie usprawniają pracę 
i obsługę interesantów. 

Całkowity koszt projektu zamknął się kwotą 1 961 115 zł, w tym dofinansowanie unijne 

1 666 948 zł (85%) i wkład własny – 294 167 (15%). Projekt został zakończony i rozliczony. 

Rozliczenie całości projektu przedstawia się następująco: 

− dokumentacja techniczna i studium wykonalności – 43 554 zł, 

− część budowlana łącznie z nadzorem inwestorskim – 379 760 zł, 

− część informatyczna (sprzęt, oprogramowanie, wyposażenie) – 1 459 001 zł, 

− promocja i zarządzanie projektem – 78 800 zł.  

� zakup samochodu osobowego Volkswagen Transporter do przewozu osób (bus) za kwotę 
18 000 zł. 

• Gospodarka komunalna – plan 378 900 zł, wykonanie 311 234 zł, tj. 82,1%, w tym: 

� Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na 

terenie aglomeracji Dęblin – 107 077 zł na przygotowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej (w tym 100 040 zł studium wykonalności na całość zadania – wykonawca: 

firma EKO – GEO Consulting z Lublina). Wniosek o dofinansowanie został złożony przez 

MZGK, przeszedł pomyślnie ocenę formalną i merytoryczną i jest na liście rezerwowej. 

� Opracowanie koncepcji budowy sieci kanalizacji deszczowej – 45 000 zł – zapłata  

za wykonaną w 2009 r. koncepcje budowy sieci kanalizacji deszczowej na terenie miasta. 
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� Rewitalizacja centrum Miasta Dęblin – 57 765 zł (środki na przygotowanie wstępnej 

dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego; kosztorysy, koncepcje 

zagospodarowania terenu). Projekt przeszedł pozytywnie ocenę formalną i merytoryczną. Jest 

wykonana dokumentacja na rewitalizację części parkowej. Zlecono dokumentację drogową  
i na przebudowę budynku przy ul. Okólnej 19.  

� Budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej – 77 786 zł – wykonano 345 m wodociągu 

przez MZGK Dęblin. 

� Budowa sieci wodociągowej w ul. Zygmunta Starego – 23 607 zł – firma HYDRO-TERMO-

GAZ Dęblin wykonała 90 m sieci.  

• Oświata i wychowanie – na plan 237 000 zł, wykonano w 100%, w tym: 

� Zakup dwóch tablic interaktywnych do ZS Nr 4 – 7 000 zł, w ramach projektu „Dobry start - 

program rozwojowy dla uczniów Zespołu Szkół Nr 4 w Dęblinie”; 

� Plac zabaw przy ZS Nr 3 w Dęblinie – 230 000 zł, w tym z dotacji celowej Urzędu 

Wojewódzkiego – 115 000 zł. Środki pochodziły z rezerwy celowej w ramach Rządowego 

Programu „Radosna szkoła”. Kwotę przeznaczono na wykonanie dokumentacji (8000 zł) i 

wykonanie placu zabaw przez firmę GARDENIA (222 000 zł). 

• Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 59 806 zł (środki z dotacji budżetu państwa) 

wydatkowano w 100% na usuwanie skutków klęsk żywiołowych, tj. na odtworzenie posadzki 

Miejskiego Domu Kultury w Dęblinie oraz odbudowę drogi dojazdowej. 

• Kultura fizyczna i sport – plan 341 865 zł, wykonanie 336 946 zł, tj. 98,6%, w tym: 

� Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych – 850 zł na aktualizację analizy 

ekonomicznej dla projektu. 19 stycznia 2011 r. została podpisana umowa z Zarządem 

Województwa na dofinansowanie projektu. Projekt jest realizowany w 2011 roku. 

� Budowa kompleksu sportowego w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012” – 

rozliczenie zadania: 

− zapłata należności za adaptację budynku gospodarczego na potrzeby zaplecza szatniowo - 

sanitarnego – 333 096 zł; wykonawca: Przedsiębiorstwo Usług Budowlanych 

BLACHARSTWO MONTAŻOWE Sarny; 

− nadzór inwestorski – 3000 zł. 

Struktura wydatków inwestycyjnych: infrastruktura drogowa(73,4%), administracja (16,7%), oświata 

i kultura fiz. (5%), gospodarka komunalna (2,7%), pozostała (2,2%).    

 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska przestawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Dęblin w 2010 r. 

Opinia RIO o sprawozdaniu była pozytywna i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się do dyskusji. 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/47/2011 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Dęblin za 2010 r. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Dęblin. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Dęblin z tytułu wykonania budżetu za 2010 r. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie wnioskowała do Rady Miasta o udzielenie Panu Stanisławowi 
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Włodarczykowi - Burmistrzowi Miasta Dęblin absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2010 

roku. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Dęblin o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu w 2010 r. Opinia była pozytywna i stanowi 

załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/48/2011 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Dęblin z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Burmistrz Miasta podziękował wszystkim, między innymi: radnym, pracownikom Urzędu  

za pomoc, wsparcie i wyrozumiałość w realizacji budżetu w 2010 roku. 

 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski. 
 
Ad. pkt 7 a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin  
na 2011 r. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi załącznik) 

proponuje się zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie wewnętrznych decyzji  

i potrzeb: 

1. na skutek postępowań przetargowych i rozliczenia poniesionych kosztów, zwiększono budżet  

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 49 337 zł w dziale – Kultura fizyczna. Są to środki 

przeznaczone na dofinansowanie projektu: „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych 

w Dęblinie”;  

2. z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 

wydatków  budżetowych: 

− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Gospodarka komunalna  

i ochrona środowiska o kwotę 41 263 zł, zadanie inwestycyjne - Rewitalizacja centrum miasta, 

ze względu na to, że wniosek nie przeszedł jeszcze wszystkich ocen kwalifikacyjnych  

do dofinansowania, a realizacja rzeczowa tej inwestycji zostanie przesunięta na następny rok; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Kultura fizyczna o kwotę  
41 263 zł, zadanie inwestycyjne: „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych  

w Dęblinie”. Zwiększenie dotyczy środków własnych z przeznaczeniem na wykonanie 

monitoringu boisk, trybun oraz systemu nawadniania boisk; 

− dokonać zmian w załączniku Nr 7 - Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 

dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pisma Miejskiego Przedszkola Nr 1; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między rozdziałami  

i paragrafami nie powodującego zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta w kwocie  

19 848 zł. 

 

Autopoprawka do projektu uchwały: 

W projekcie uchwały proponuje się wprowadzenie następujących zmian: 

1. zwiększyć dochody budżetu o kwotę 30 000 zł do kwoty 42 340 614 zł, w tym: 

• w dziale – Działalność usługowa, w rozdziale – Opracowania geodezyjne i kartograficzne, 

wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez j.s.t. na podstawie odrębnych ustaw  

o kwotę 5 000 zł do kwoty 12 000 zł. Są to wpływy z tytułu renty planistycznej; 

• w dziale – Administracja publiczna o kwotę 20 000 zł, za sprzedaż przyłącza 
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elektroenergetycznego wraz z dokumentacją projektową przyłącza od zakładu 

energetycznego PGE Dystrybucja S.A.; 

• w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale - Wpływy  

związane z gromadzeniem środków z opłat produktowych o kwotę 5 000 zł do kwoty 7 000zł, 

z powodu przewidywanego większego wykonania dochodów z tego tytułu. 

2. zmniejszyć wydatki budżetu o kwotę 70 000 zł do kwoty 40 601 726 zł w dziale – Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska na zadanie inwestycyjne - Rewitalizacja centrum miasta  

do kwoty 274 737 zł. 

3. zwiększyć rozchody budżetu o kwotę 100 000 zł, ze względu na prolongatę spłaty jednej raty 

kredytu z 2010 roku na 2011 rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/49/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w wyniku dokonanych dotychczas zmian 

w uchwale budżetowej na 2011 r., dostosowano wieloletnią prognozę finansową w zakresie 

przedsięwzięć wieloletnich. Zmniejszeniu o 111 263 zł uległa kwota na przedsięwzięcie – 

Rewitalizacja centrum miasta. Została również uaktualniona prognoza kwoty długu w związku  

ze zmianami wprowadzonymi w budżecie. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/50/2011 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek położonych  
w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że działki przeznaczone do dzierżawy stanowią 
własność Miasta i były wcześniej dzierżawione na rzecz osób, które złożyły wnioski o ich 

przedłużenie. Okresy dzierżaw są zgodne ze złożonymi wnioskami. 

Zgodnie ustawą o gospodarce nieruchomościami dla zawarcia przedmiotowych umów  

z odstąpieniem od trybu przetargowego, wymagana jest zgoda Rady Miasta Dęblin. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Witold Kleczkowski – zapytał w związku z §4 projektu uchwały, czy teren przy ul. Krzywej 

dzierżawiony przez MZGK jest w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
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przeznaczony wyłącznie pod parking, czy może być też wykorzystany do innych celów. Zdaniem 

radnego, jeżeli nadal będzie tam parking, to zasadne jest dążenie do zmiany jego wyglądu.  

Burmistrz – poinformował, że nie ma aktualnego planu zagospodarowania przestrzennego 

wskazanego terenu. Rozstrzygnięcie sprawy może nastąpić przez opracowanie planu 

zagospodarowania lub decyzji o warunkach zabudowy. Problem powinien być rozpatrywany łącznie 

z zagospodarowaniem działki po drugiej stronie ul. 15 PP Wilków, czyli działki obejmującej 

targowisko i teren sportowy. Jeżeli dojdzie do realizacji projektu budowy kompleksu sportowego,  

w ramach którego przewidziana jest duża ilość miejsc parkingowych, wtedy przeznaczenie działki  

nr 2392 może ulec zmianie.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/51/2011 w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek 

położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany działek położonych przy ulicy Spacerowej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) informując, że Panowie: Zbigniew Agacki oraz Michał Banaś i Paweł Banaś wystąpili  

z wnioskiem do Burmistrza Miasta Dęblin o zamianę działki nr 1191/1 o pow. 0,1331ha na działkę 
nr 1450/2 o pow. 0,0390 ha, która bezpośrednio przylega do ich własnościowej zabudowanej działki 

nr 1192. Zamiana działek ma na celu poprawienie układu komunikacyjnego obecnych dróg 

(dotychczasowa szerokość 4,80 m, a po zamianie 11,50 m). Ponadto wnioskodawcy posiadać będą 
wyrównaną granicę od strony drogi oraz jedną nieruchomość.  
Warunki zamiany notarialnej wraz z rozliczeniem finansowym określi Burmistrz Miasta Dęblin,  

po wykonaniu wyceny nieruchomości przez Rzeczoznawcę Majątkowego.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/52/2011 w sprawie zamiany działek położonych przy ulicy 

Spacerowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek przy ulicach Słowackiego  
i Cypriana Kamila Norwida. 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) informując, że mając na uwadze realizację założeń planu zagospodarowania 
przestrzennego Osiedla Lipowa V w Dęblinie, zasadne jest wyrażenie zgody na nabycie działek  

nr 1975/2 i nr 1975/4 do zasobu gruntów gminnych celem prowadzenia negocjacji z właścicielami 

działek sąsiednich przy wykupie ich gruntów pod poszerzenie ulic Słowackiego i Cypriana Kamila 

Norwida. Współwłaściciele wyrażają zgodę na sprzedaż Miastu Dęblin działek nr 1975/1 i nr 1975/3  

(z przeznaczeniem pod drogi) pod warunkiem sprzedaży działek nr 1975/2 i nr 1975/4 

(przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną), które są wąskie i nie mogą stanowić 
samodzielnych działek budowlanych. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/53/2011 w sprawie nabycia działek przy ulicach Słowackiego 

i Cypriana Kamila Norwida. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 808/7 w drodze 
bezprzetargowej przy ul. Bankowej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik), który dotyczy zbycia działki nr 808/7 o pow. 0,0078 ha stanowiącej własność Miasta  

na rzecz osoby fizycznej celem poprawienia warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. Działka 

nr 808/2 nie posiada w tej chwili bezpośredniego dostępu do drogi publicznej, tj. ulicy Bankowej, 

tylko przez działki sąsiednie i nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/54/2011 w sprawie sprzedaży działki nr 808/7 w drodze 

bezprzetargowej przy ul. Bankowej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 2800/7, nr 2801/4 i nr 2840/6 
przy ul. Stężyckiej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) informując, że działki położone przy ul. Stężyckiej stanowiące własność Miasta, 

przeznaczone pod usługi komercyjne obecnie zabudowane są tymczasowymi blaszanymi garażami 

przez osoby fizyczne. Właściciele garaży bezumownie korzystają w terenu gminnego, dlatego też 
mając na uwadze realizację planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana – Żwica, 

zbycie działek gminnych na rzecz zainteresowanych inwestorów jest zasadne.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/55/2011 w sprawie sprzedaży działek nr 2800/7, nr 2801/4  

i nr 2840/6 przy ul. Stężyckiej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania taryf  
za zbiorowe odprowadzanie ścieków Dęblin Stawy dla Miejskiego Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie. 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że MZGK Sp. z o.o.  

w Dęblinie wystąpiła w dniu 20.05.2011 r. z wnioskiem o przedłużenie na kolejne 5 miesięcy, tj. na 

okres od 01.08.2011 r. do 31.12.2011r. czasu obowiązywania taryf opracowanych przez Spółkę dla 

zbiorowego odprowadzania ścieków Dęblin Stawy w wysokości: 5,05zł/m
3
 ścieków netto (5,45 

zł/m
3
 brutto)oraz 5,33 zł/urządzenie pomiarowe/miesiąc netto ( 5,76 zł brutto). 

Burmistrz powiedział, że jeżeli będzie możliwość, to osiedle Stawy zostanie włączone do taryf 

generalnie obowiązujących na terenie całego miasta tak, aby wszędzie była jednakowa taryfa. 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/56/2011 w sprawie przedłużenia terminu obowiązywania taryf 

za zbiorowe odprowadzanie ścieków Dęblin Stawy dla Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

Sp. z o.o. w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy dzierżawy działki położonej  
w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) informując, że działka przeznaczona do dzierżawy stanowi własność Miasta i nie była 

wcześniej dzierżawiona. Działka nr 305 o powierzchni 0,2728 ha położona w obrębie 2 – Masów, 

przeznaczona na cele rolne, znajduje się na terenie zalewowym.   

Zgodnie ustawą o gospodarce nieruchomościami dla zawarcia przedmiotowych umów  

z odstąpieniem od trybu przetargowego, wymagana jest zgoda Rady Miasta Dęblin. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/57/2011 w sprawie zawarcia umowy dzierżawy działki 

położonej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 j. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Garnizonu Dęblin, 
dotychczas pozostającej bez miana. 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że wniosek o nadanie 

nazwy złożył Komendant Centrum Szkolenia Inżynieryjno – Lotniczego w Dęblinie w związku  

z inicjatywą Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa Wojskowego RP Oddział w Dęblinie mającą na 

celu upamiętnienie zasług członków 23 Lotniczej Eskadry Szkolnej dla rozwoju „Szkoły Orląt”. 

Dowódca Garnizonu Dęblin wyraził zgodę na nadanie nazwy ulicy łączącej ulice Dywizjonu 303  

i Brygady Pościgowej. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym podejmowanie uchwał  

w sprawach nazw ulic lub nazw dróg wewnętrznych należy do właściwości Rady Miasta. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/58/2011 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Garnizonu 

Dęblin, dotychczas pozostającej bez miana. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 8. 
Informacja o planach szkół i MDK na okres wakacji 2011 roku w mieście. 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – Czesław Matysek przedstawił 

informację (stanowi załącznik). Poinformował, że z uwagi na specyfikę pracy szkoły przerwa 

wakacyjna jest jedynym okresem w jakim nauczyciele i pozostali pracownicy oświaty mogą 
korzystać z przysługującego im urlopu, dlatego utrudniona jest organizacja dodatkowych zajęć  
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mogących zainteresować uczniów. Pomimo istniejącego stanu i braku środków finansowych,  

z uwagi na potrzeby rozwojowe dzieci i młodzieży, szkoły i placówki kulturalne organizują 
różnorodne formy aktywności intelektualnej i fizycznej. W Zespole Szkół Ogólnokształcących, 

dzięki istnieniu kompleksu boisk „Orlik 2010” można było zatrudnić animatorów sportu, którzy 

planują i nadzorują zajęcia rekreacyjno – sportowe. Pozostałe szkoły, choć nie mają takich 

warunków również udostępniają boiska. 

Będą prowadzone prace remontowo – modernizacyjne oraz bogaty program prac 

inwestycyjnych, na które szkoły zabezpieczają 50% środków finansowych. Największy zakres prac 

zaplanował Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy. Środki zostaną przeznaczone na wykonanie 

wyjścia ewakuacyjnego z budynku internatu (ze względu na zalecenia Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej), malowanie pomieszczeń oraz wykonanie wentylacji grawitacyjnej  

w sali gimnastycznej (zalecenie sanepidu). Natomiast w Szkole Podstawowej nr 2 planowana jest 

budowa dużego placu zabaw. 

We wszystkich szkołach, a także w Urzędzie Miasta pracowały będą komisje kwalifikacyjne  

w związku z postępowaniem na stopień awansu zawodowego nauczycieli. 

Dobiega końca realizacja projektu „Dobry Start – Program Rozwojowy dla Uczniów z Zespołu 

Szkół nr 4 w Dęblinie”. W okresie wakacyjnym będą trwały przygotowania do realizacji projektu 

„Indywidualizacja nauczania i wychowania w klasach I-III szkół podstawowych w Mieście Dęblin”. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny K. Karbowski – zaproponował sprecyzowanie tytułu informacji oraz użycie innej nazwy 

zamiast określenia „otwory okienne i drzwiowe, ponieważ według radnego jest to niewłaściwe 

określenie. 

Radny R. Karpiński – uważa, że tytuł jest prawidłowy i wyczerpuje meritum sprawy. 

Zaproponował zmianę określenia otwory okienne na stolarkę okien i drzwi. 

Radny W. Kleczkowski – zapytał, czy zadania inwestycyjne uda się zakończyć w ciągu wakacji. 

Burmistrz – poinformował, że tytuł informacji został zaczerpnięty z planu pracy Rady Miasta. 

Przyznał, że określenie „otwory okienne” jest niewłaściwie użyte, chodzi o wymianę na nowe  

19 okien dużych i 10 małych oraz 2 sztuk drzwi. Dodał, że dokument nie podlega głosowaniu. 

Odnośnie pytania radnego W. Kleczkowskiego poinformował, że firma podejmująca prace 

inwestycyjne na terenie szkół zobowiązała się wykonać je do końca sierpnia.  

 

Dalszą część sesji prowadził Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak. 

Rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały. 

W związku z koniecznością podjęcia dodatkowej uchwały Przewodniczący zapytał, czy Rada Miasta 

wyraża zgodę na włączenie uchwały, jako punktu 9. 

„Za” włączeniem do porządku obrad było 12 głosów, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 
Ad. pkt 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykorzystania przez Miasto Dęblin działalności 
polegającej na świadczeniu usług na rzecz użytkowników końcowych z wykorzystaniem 
posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnych. 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że dotyczy  

on świadczenia usług internetowych w ramach projektu „e – Dęblin - społeczeństwo informacyjne. 

Powiedział, że w czasie przygotowywania projektu (2008 r.) nie było konieczności rejestrowania tej 

działalności przez samorząd. Nastąpiła zmiana ustawy o świadczeniu usług telekomunikacyjnych, 

która wprowadziła przepis mówiący o tym, że gminy powinny zarejestrować działalność w Urzędzie 

Komunikacji Elektronicznej. Przy sygnale dostarczanym w tej chwili przez Miasto, nie wiąże się  
to z kosztami.  

Projekt nie był opiniowany przez Komisje Rady Miasta. 



21 

 

Protokół Nr XII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 21 czerwca 2011 r. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Stanisław Kopacz – powiedział, że internet w mieście jest, ale mieszkańcy skarżą się  
na powolne działanie i zanikający sygnał, np. przy gorszej pogodzie. Zapytał, czy sygnał zostanie 

zwiększony. 

Radny Ryszard Karpiński – podziela zdanie przedmówcy, iż sygnał jest bardzo niestabilny. 

Zapytał, jak zostanie rozwiązany problem. 

Burmistrz – powiedział, że kontrola Urzędu Komunikacji Elektronicznej stanowi odpowiedź na 

pytania. Na pewno nie będzie zwiększenia mocy sygnału, szybkość też nie ulegnie zmianie, 

ponieważ UKE twierdzi, że w tej chwili sygnał jest za duży, za duży jest też obszar miasta objęty 

usługą. Stawia to pod znakiem zapytania druga część projektu, dotyczącą dalszej rozbudowy, która 

miała być realizowana w przyszłości. Pozostajemy przy warunkach określonych w projekcie, który 

zakładał zanik sygnału co 45 minut. Nie ma technicznych przeszkód, aby zwiększyć prędkość i moc 

sygnału, wtedy jednak działa się na zasadzie konkurencji. Miasto nie jest firmą telekomunikacyjną, 
dlatego tego typu usług nie będzie świadczyć. Zasięg internetu nie obejmuje całego miasta, ponieważ 
jest tylko 20 hot-spotów. W świetlicach na terenie miasta internet działa bardzo dobrze.  

Wszędzie mówi się o wspieraniu dostępu do internetu, aby wszyscy mogli z niego korzystać,  
a w rzeczywistości ucina się bezpłatny dostęp w podstawowym wymiarze. 

Radny R. Karpiński – powiedział, że licznik drogomierza wskazał zanik sygnału w odległości 300 

metrów od Miejskiego Domu Kultury na ul. 1 Maja. Według radnego szkoda poniesionych 

nakładów.  

Burmistrz – powiedział, że wszyscy radni głosowali za projektem, którego realizacja rozpoczęła się 
w ubiegłym roku. Według Burmistrza 2 mln. zł nie zostały wyrzucone w błoto, ponieważ w ramach 

projektu odremontowano salę konferencyjną Urzędu Miasta, powstała świetlica na Masowie, 

świetlica internetowa w Miejskim Domu Kultury, na osiedlu Wiślana i osiedlu Młynki. W urzędzie 

zainstalowano różnego rodzaju oprogramowanie, dzięki któremu jest możliwość połączeń  
z jednostkami gminnymi, nowy serwer, nowa strona internetowa, wirtualny spacer po mieście. 

Burmistrz przypomniał, że projekt był na drugim miejscu w liście rankingowej wśród projektów 

internetowych i został dofinansowany w 85% ze środków Unii Europejskiej. Ważne jest, że bardzo 

duża ilość dzieci korzysta z internetu w świetlicach. Podkreślił, że celem projektu nie było 

zapewnianie komercyjnego dostępu dla indywidualnych użytkowników. 

Radny R. Karpiński – powiedział, że ma prawo wyrazić swoje zdanie, jako radny Rady Miasta 

Dęblin. Dodał, że w swojej wypowiedzi kwestionował niewystarczającą moc internetu, nie miał na 

myśli świetlic, ani sali konferencyjnej.  

  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 12 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”.  Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XII/59/2011 w sprawie wykorzystania 

przez Miasto Dęblin działalności polegającej na świadczeniu usług na rzecz użytkowników 

końcowych z wykorzystaniem posiadanej infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 

telekomunikacyjnych. 

 

Ad. pkt 10. 
Wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Karbowski: 
− zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości funkcjonowania Dęblińskiego Centrum Informacji 

w okresie wakacyjnym również w soboty i niedziele. Chodzi o pełne wykorzystanie ośrodka 

celem promocji miasta wśród przyjeżdżających w okresie wakacyjnym. Działanie placówki 

mogłoby również służyć dzieciom i młodzieży w ramach zajęć wakacyjnych; 

− poprosił o informacje dotyczące wniosku Dyrekcji Miejskiego Przedszkola Nr 4 odnośnie 

nadania placówce imienia Jana Pawła II. Zapytał, czy wpłynął taki wniosek, jeśli tak to poprosił 

o nadanie biegu sprawie, ponieważ wiąże się to z funkcjonowaniem nazwy od nowego roku 

szkolnego; 
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− zaproponował zorganizowanie spotkania Burmistrza z przedstawicielami wszystkich środowisk 

miejskich, w celu przedstawienia ich propozycji do kalendarza imprez na okres wakacyjny. Jest 

zdania, że zarządy osiedlowe powinny współpracować z organizacjami pozarządowymi. Radny 

uważa, że podczas Dni Dęblina wszystkie organizacje mogły się w pełni zaprezentować, co służy 

rozwijaniu działalności kulturalnej w różnych kierunkach. Zauważył też, że mieszkańcy zrywali 

ogłoszenia dotyczące Dni Dęblina.  

 

Ad. pkt 11.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− wnioski dotyczące rozwoju systemu rowerowego złożone na piśmie, mogą być rozpatrywane 

przy opracowywaniu nowego programu rozwoju miasta na kolejne lata lub aktualizacji 

istniejącego programu, ponieważ jest to duże przedsięwzięcie systemowe. W kierunku 

upowszechniania ruchu rowerowego w ostatnich latach powstało kilka kilometrów ścieżek 

rowerowych, które zostaną powiązane w określony system pętli rowerowych; 

− monitoring uliczny – na dzień dzisiejszy w centrum miasta jest jedna kamera; w ramach 

programu rewitalizacyjnego są przewidziane dodatkowe kamery. Burmistrz uważa, że nie 

warto przesadzać z ilością kamer, aby ludzie mogli czuć się swobodnie, np. w parku; 

− zamieszczenie na stronie internetowej urzędu materiałów dotyczących „Questu – szlakiem 

dęblińskiej przeszłości” – Burmistrz nie widząc przeciwwskazań wyraził zgodę; 
− uzupełnienie ogrodzenia skweru przy ul. Warszawskiej – na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby 

doraźnych robót, ponieważ teren jest objęty programem rewitalizacji; 

− przesunięcie znaku oznaczającego przejście dla pieszych znajdującego się przy skrzyżowaniu 

ul. Lotników Polskich z ul. Warszawską – wystąpimy z wnioskiem o przestawienie znaku 

znajdującego się w chodniku; 

− zainstalowanie brakującego znaku po jednej stronie przejścia dla pieszych przy WZL Nr 1, 

Oddział Dęblin – zwrócimy się do Rejonowego Zarządu Infrastruktury, który jest 

odpowiedzialny za znaki na tym terenie.  

� dla radnego Mirosława Krawczaka: 

− odnośnie przejęcia garaży na os. Lotnisko od Rejonowego Zarządu Infrastruktury – były takie 

propozycje i wystąpienia. Był jednak warunek, że działka na której stoją garaże musi 

posiadać dostęp do drogi publicznej, gdyby wojsko chciało zamknąć dojazd. Działka została 

przekazana Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, więc pozostała w strukturach wojskowych. 

Problem z dostępem do drogi gminnej nadal istnieje. Miasto nie poradziłoby sobie  

z wyegzekwowaniem drogi, która zabezpieczyłaby dojazd do tych garaży.   

� dla radnej Magdaleny Piechoty: 

− protest rodziców ze Szkoły Podstawowej Nr 2 – odbyło się spotkanie z rodzicami, którzy 

przyszli do Urzędu Miasta, dlatego nie było możliwości zaprosić innych osób. Problem 

dotyczył połączenia klasy 15-osobowej i 16-osobowej, powstałby oddział 31-osobowy. Taka 

sytuacja istnieje już w szkołach nr 3 i nr 5, co przekłada się na koszty utrzymania. 

Podejmowane działania dotyczą racjonalizacji organizacji w poszczególnych szkołach. 

Średnia w oddziałach szkół podstawowych wynosi 18 osób, Miasta nie stać na oddziały  

15-osobowe. Jedynym rozwiązaniem byłoby przeniesienie dzieci między szkołami, aby 

zmniejszyć ich ilość w oddziale.  

� dla radnej Danuty Krajewskiej: 

− odszkodowanie dla państwa Ciołków – kwota odszkodowania została ustalona. Początkowa 

procedura polegająca na wywłaszczeniu, została zmieniona z powodu braku możliwości 

zawarcia aktu notarialnego. Działka według nowej procedury na wniosek właściciela 

przechodzi na własność gminy, musi jednak minąć termin uprawomocnienia się decyzji. 
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Decyzja do końca miesiąca będzie prawomocna, Miasto nie może wypłacić odszkodowania 

przed jej uprawomocnieniem się; 
− bardzo zaśmiecone miasto – mogłoby być lepiej, nie jest jednak najgorzej w porównaniu  

z innymi miejscowościami; na Dni Dęblina było czysto, tzn. było koszone, przechodziła 

zamiatarka; jeżeli gdzieś jest brudno, to proszę zgłaszać konkretne miejsca; 

− zabieranie śmieci z koszy przy boisku – Burmistrz zwrócił się z prośbą do kierownika 

Zakładu Usług Komunalnych o lepszą dbałość o stan koszy; 

− tablica przy wjeździe w os. Jagiellońskie – jest fatalna, zniknie do jutra. 

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− niewykoszony teren przy blokach na ul. Podchorążych – nie wszystkie tereny były koszone; 

wskazany teren zostanie wykoszony przy okazji zlecenia koszenia ul. Ballonej; 

� dla radnego Witolda Zamojskiego: 

− przejście dla pieszych na ul. 1 Maja – sprawę przekażemy zarządcy drogi powiatowej; 

− niszczejący budynek Miejskiego Domu Kultury przy ul. 1 Maja – elewacja budynku wymaga 

naprawy, jednak w tegorocznym budżecie nie ma środków przeznaczonych na ten cel, 

dlatego będą wykonywane tylko drobne bieżące naprawy. Konieczne jest przeprowadzenie 

gruntownego remontu, odnowienie całej elewacji.  

� dla radnego Mariusza Ceglarskiego: 

− pobocza ulic Stężyckiej i Podchorążych – w tym roku nie były jeszcze uzupełniane pobocza 

dróg, które są rzeczywiście wąskie – wystąpimy do Zarządu Dróg Wojewódzkich; 

− wykoszenie ścieżki rowerowej do cmentarza parafialnego – z jednej strony ścieżka była 

wykoszona interwencyjnie; pobocza poza zabudowaniami są koszone dwa razy do roku,  

w tym roku jeszcze nie były koszone; również pierwsze koszenie w mieście nie było 

zadowalające;  

− błąd na tablicy z nazwą ulicy – zostanie poprawiony, sprawa zostanie przekazana 

odpowiednim służbom. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− rozszerzenie działalności Dęblińskiego Centrum Informacji – może być czynne również  
w niedziele, tylko potrzebne są na to pieniądze, a w budżecie nie ma środków na prowadzenie 

świetlic. Prowadzimy kilka świetlic, środki staramy się pozyskiwać z różnych programów.  

W świetlicach środowiskowych nadzór jest stały, w pozostałych pracują stażyści  

i pracownicy interwencyjni;   

− nadanie imienia Przedszkolu Miejskiemu Nr 4 – wniosek został złożony do 

Przewodniczącego Rady, jest jednak niekompletny; po jego uzupełnieniu zostanie 

przedstawiony Radzie Miasta; 

− spotkanie z organizacjami pozarządowymi i zarządami osiedlowymi na temat organizacji 

imprez w okresie wakacyjnym – takie spotkanie może zorganizować jedna z organizacji 

działających na terenie miasta, inicjatorem nie musi być zawsze Burmistrz; sala nr 1 Urzędu 

Miasta na pewno zostanie udostępniona. Jeżeli niektóre organizacje prowadzą szeroką 
działalność na terenie miasta, to spotkanie przyczyni się do rozpowszechnienia tej informacji. 

Miasto powinno działać i rozwijać się w wielu dziedzinach, zachęcać mieszkańców  

do uczestnictwa w różnego rodzaju imprezach.   

Natomiast Dni Dęblina w każdym roku staramy się urozmaicać, dobierać różne zespoły, aby 

było ciekawie. Odnośnie liczby uczestników niedzielnego festynu, przy zaistniałej pogodzie 

nie było źle. Na pokazie musztry paradnej wszystkie miejsca na trybunach były zajęte. Warto 

pokazywać swój potencjał, w zakresie kulturalnym nie musieliśmy korzystać z okolicznych 

zespołów. Cały repertuar był zapełniony występami dęblińskich zespołów ze szkół  

i Miejskiego Domu Kultury.  
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Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu - Czesław Matysek udzielił odpowiedzi  
na pytanie radnego W. Kleczkowskiego dotyczące przeglądu osiedlowych placów zabaw. 

Poinformował, że przeglądy są prowadzone systematycznie i do końca miesiąca zostaną 
przeprowadzone wszystkie kontrole. Natychmiast po ich zakończeniu będą sformułowane wnioski 

końcowe. Dodał, że Powiatowy nadzór budowlany przeprowadził kontrolę placów zabaw, które są 
własnością Miasta i nie miał większych zastrzeżeń jeżeli chodzi o stan techniczny. Większość 
placów wymaga drobnych napraw, między innymi uzupełnienia piachu, ponownego ustawienia 

tablic informacyjnych, które są dewastowane przez młodzież i dorosłych. Elementy zabawowe 

wadliwe na pewno zostaną wymienione w zależności od dostępnych środków. Place zlokalizowane 

przy ul. Podchorążych oraz przy ul. 15 P.P. Wilków wymagają wyrównania terenu oraz ich 

ogrodzenia. W miarę możliwości i przy współpracy z zarządami osiedli zadanie to będzie 

realizowane. Do prac porządkowych, takich jak sprzątanie i koszenie w obrębie placów zabaw, 

kierowani są też pracownicy interwencyjni. Staramy się na bieżąco monitorować stan tych placów. 

W bieżącym roku została pozytywnie przeprowadzona konserwacja placu przy ul. Warszawskiej, 

wszystkie usterki zostały usunięte, plac ten jest w bardzo dobrym stanie technicznym. 

Przewodniczący Rady Miasta H. Wiejak - zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi  

na wszystkie zapytania i wnioski. 

Radny Krzysztof Karbowski:  
− zaproponował, aby jedną z sesji jesiennych poświęcić turystyce oraz w jednym z punktów takiej 

sesji wręczyć certyfikaty ukończenia Questu; będzie to najlepsza okazja, aby to uczynić godnie  

i uroczyście; 

− odniósł się do monitoringu na terenie miasta – uważa, że jedna kamera to za mało, ponieważ  
na Dworcu PKP następuje dewastacja budynku, są połamane ławki, poniszczone wyposażenie 

łazienek; zdaniem radnego władze Miasta powinny zareagować w tej sprawie; 

− wystąpił o zabezpieczenie zdemontowanego ogrodzenia wokół skweru, które zostało zniszczone. 

Burmistrz – powiedział, że Miasto nie jest właścicielem dworca; wniosek Służby Ochrony Kolei, 

aby monitoring skierować do ich siedziby nie może doczekać się realizacji. 

Przypomniał, że punkt dotyczy odpowiedzi na wnioski, a nie składania nowych wniosków. 

Przewodniczący Rady Miasta - H. Wiejak ponownie zadał pytanie, czy zostały udzielone 

odpowiedzi na wszystkie zapytania i wnioski – ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 12. 
Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu XI sesji Rady Miasta przystąpiono  

do jego zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu z XI sesji było 14 radnych 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokół XI sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 13. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak zamknął  
XII sesję. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Ostrach 


